
 

 

 

 

 

 

 

Вх.№АСД-01-  908 / 24 .04.2024 г. 

П Р О Т ОК ОЛ  № 4 

от проведено заседание на Обществения съвет при  

ОУ „Стоян Михайловски“ - Пловдив 

Днес, 23.04.2024 г. от 16,30 часа в учителската стая  се  проведе събрание на 

членовете на Обществения съвет  на ОУ „Стоян Михайловски”, Пловдив.  За събранието 

са изпратени писмени покани до всеки член на Обществения съвет по имейла, ведно с 

информация и документи по точките от дневния ред. 

1. Латинка Вълчева- председател, 

2. Паулина Мечева 

3. Кирил Гинев 

4. Стефка Петкова 

5. Анета Кацарска - и представител на финансиращия орган на район Южен, 

определена със заповед на кмета на Община Пловдив – Здравко Димитров. 

Изпратени са  покани и  на трима от членовете на Ученическия съвет.  

На заседанието присъстваха 5 души от Обществения съвет., като А. Кацарска 

потвърди избора електронно. На събранието присъстваха директор, ЗДУД-Ирина 

Мангадашева, секретар и Даниела Калистрова, счетоводител. 

Събранието бе открито от Тинка Балабанова, директор. Тя представи всички  

присъстващи.  Председателят, обяви дневния ред, който бе обявен предварително  и бе 

гласуван единодушно от всички присъстващи.  

1. Отчет от предходно събрание на  06.03.2024 г.- Докладва: Директор  

2. Отчет за първо тримесечие-от януари, февруари, март  за 2024 г. на делегирания 

бюджет на институцията.  Докл. Д. Калистрова-счетоводител. 

3.Даване на становище за разпределението по дейности и размера на капиталовите 

разходи на бюджет на институцията. Съгласуване предложението на директора за 

разпределението на средствата от установеното към края на предходната година 

превишение на постъпленията по бюджета(преходен остатък). 

4. Съгласуване на избор на учебници и учебни комплекти по предмета, които се 

предоставят за безвъзмездно ползване от учениците за уч.2024-25 г.                                         

Докладва: Тинка Балабанова-директор 

5. Важни въпроси- санкции на ученици, патронен празник, Ден на отворените врати,  

механизъм по обход, столово хранене, ремонтни дейности и др 

По първа точка, директорът направи отчет от събранието проведено на 06.03.2024 г., 

като припомни, дневния ред: 1)Съгласуване на избор на учебници и учебни комплекти за 

първи, трети клас  за учебната 2024-25 година, които се предоставят за безвъзмездно 

ползване от учениците, съгл.  чл.164, ал.2 , 269, ал.1, т.8 от ЗПУО  

2) Запознаване с изпълнението на дейностите по Годишния план на институцията за първи 

срок.  

 По втора точка, отчета направи Д. Калистрова-счетоводите, отчета предварително е 

изпратен по електронните пощи на всеки член. ( Прил.1 )   



Присъстващите подробно бяха запознати с приходите и разходите за първо 

тримесечие на 2024 г.  

Бе дадена думата за въпроси, но всички членове бяха единодушни, че подробно им 

е обяснено всичко по отчета. Не постъпиха въпроси.  

Гласуваха:  „За“- 5 души, „против“ – 0 и 0- „въздържали се“  

 По трета точка, членовете дават положително становище по разпределението 

средствата по параграфи.  Бюджета все още е прогнозен, той ще бъде утвърден от 

първостепенния разпоредител в следващ момент. Разпределението по пера и параграфи е 

направено  и след утвърждаване от първостепенния разпоредител ще бъде качен на сайта 

на институцията. 

Гласуваха:  „За“- 5 души, „против“ – 0 и 0- „въздържали се“  

По четвърта точка, не се разгледа поради факта, че на този етап няма нови учебници 

и помагала за съгласуване.  

По пета точка, Г-жа Балабанова запозна присъстващите със санкционираните 

ученици, с предстоящите инициативи и мероприятия- парронен празник, спортен празник, 

пробни НВО-IV и VII клас, реално НВО и др. Г-н Гинев зададе въпрос какво е нивото на 

знание и дисциплина на учениците в институцията. Поетапно отговориха г-жа 

Мангадашева, която запозна родителите с многобройните награди и изяви на  регионални 

и национални нива, а г-жа Балабанова допълни, че проблема е повече с родителите, 

тяхната неангажираност и прехвърлянето на отговорността към училището. Директорът 

обобщи, че за съжаление се отделя повече време за работа с проблемни ученици, 

отколкото работа с изявени такива. Г-жа Мангадашева допълни, че политиката е в 

подкрепа на родителите, а не на учителите. 

Поради изчерпване на всички точки от дневния ред заседанието бе закрита от 

председателя в 17,40 часа. 

 

Взеха се следните решения: 

Решение 1: 

 1.На основание на чл.269, ал.1, т. 4 от ЗПУО се гласува изпълнението на бюджета за 

първо тримесечие на 2024  г. на ОУ „Стоян Михайловски“- Пловдив. 

 

Решение 2 : 

 На основание на чл.269, ал.1, т.4 и т.5 от ЗПУО, чл.16, ал.1, т.4 и т.5 от ПСУДОСДГУ се  

дава положително становище,  както следва: 

- На разпределението на бюджета по дейности за 2024 година. 

- На размера и разпределението на капиталовите разходи за 2024 г. 

- Съгласува предложението на директора за разпределението на средствата от 

установеното към края на предходната година превишение на постъпленията 

(преходен остатък). 

Приложения:  

1.Бюджета 2024 г.- тримесечие(януари, февруари, март). 

3. Разпечатка от електронна поща. 

 

 

 

Ирина Мангадашева     Латинка Вълчева     

Секретар на ОС      Председател на ОС 


